

Mountain View လံာ်တၢ်ကစီၣ်

ကွီၣ်အတၢ်ကစီၣ်

ယအိၣ်ဒီးစံးဘျးဘၣ်ပုၤလၢအယဲၤဆူပုၤတတၢ်ကီၣ်ကးတၢ်အိၣ်ဖျိၣ် ဖဲအပူၤကွီၣ်မုၢ်ယံၢ်န့ၣ်လီၤ. မိၢ်ပၤအတၢ်ဟ့ၣ်ထီၣ်တၢ်ထံၣ်တဖၣ်လၢအဆဲၣ်ဒီးဟ့ၣ်ခိၣ်ဟ့ၣ်နီၤလီၤလၢကပၢ်ပက့ၢ်ဂ့ၤ ဂ့ၤဒီးတကးဒီးဘၣ်နီၤဟ့ၣ်လီၤတၢ်လၢကမၤဂ့ၤဒိၣ်ထီၣ်တၢ်လၢအညါအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ပသုၣ်ညါပၢ်ပနီၣ်နတၢ်ခိၣ်ဆၢတဖၣ်ဒီးနတၢ်မၤယုၣ်မၤသကိးတၢ်န့ၣ်လီၤ.

Halloween Scare Fair

ပသုၣ်ပိၢ်သးဝးဒိၣ်မးလၢပကဘိးဘၣ်ရၤလီၤဘၣ် Halloween Scare Fair

လၢတၢ်ကမၤအိၣ်ဖျိၣ် မုၢ်ယံၢ်န့ၣ်, လါအီးကထိဘၢ် 25 သီ စးထီၣ်လၢဟါခိ

3:00 တၢ် 6:00 ဖဲပုၤတတၢ်မၤလိၣ်ထီၣ်အပူၤန့ၣ်လီၤ.

ဖဲန့ၣ်ကအိၣ်ဒီးတၢ်သမံသမိးကွၢ်တၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့, ပုၤတတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့တၢ်မၤစၢတ

ဖၣ်, တၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤလၢကွီၣ်တဖၣ်အဂီၢ်, တၢ်ကွၢ်ကီၣ်တၢ်ဂီၤအလီၢ်, ဒီး တၢ်

သ့ၣ်ဖံသးညိတၢ်လိာ်ကွဲ မုတမ့ၢ် -တၢ်လိာ်ကွဲမၤလီၤပျံတၢ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်လီၤသ့ၣ်ပိၢ်သးဝးအဒိၣ်ကတၢ်တခါလၢတၢ်မၤမူးတၢ်အံၤမ့ၢ်ဝဲလၢန့ၣ်ဒီးနဟံၣ်ဖိယိဖိကဟဲ

ဒီးမၤန့ၢ်တၢ်ဆဲးကသံၣ်ဒီးသဒၢတိးကူကလီၤအဂီၢ်!

တၢ်သ့ၣ်တဖၣ်န့ၣ်တၢ်ကမၤန့ၢ်အိၣ်တၢ်ပိးတၢ်လိာ်ကွီၣ်ဖဲ မုၢ်ထူၣ် 12:00 ဒီးဟါခိ

6:00 အဘၣ်စၢန့ၣ်လီၤ. ပုၤလၢအဒီးန့ၢ်ကသံၣ်ဒီးသဒၢတဖၣ်အစ့ၤကတၢ်

ကဘၣ်မ့ၢ်ပုၤလၢအသးန့ၣ်အိၣ် နံၣ်န့ၣ်လီၤ.

ပဟ့ၣ်ဂံၢ်ဟ့ၣ်ဘၣ်လၢပုၤကနၣ်လီၤပၢ်ယုၣ်ကိးဂၤဒီးန့ၣ်လီၤ.

တၢ်အိၣ်ဒီးတၢ်ဆူးတၢ်ဆါ မၤလၢဟံၣ်ဖိယိဖိအကျိၣ်စ့, တၢ်ဆၢကတၢ်,

ဒီးတၢ်သးသဟီၣ်လၢဟံၣ်ဖိယိဖိအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

ဟးဆဲးတၢ်ဆူးတၢ်ဆါလၢနဟံၣ်ပုၤခိဖျိတၢ်ဆဲးကသံၣ်ဒီးသဒၢတက့ၢ်.ပအဲၣ်ဒီးစံးဘျးဘၣ်

Walgreens, Salt Lake တၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့တၢ်ကရၢကရီ,

ဒီးတၢ်ကရၢကရီလၢ Utah Community Health လၢအမၤကဲထီၣ်လိာ်ထီၣ်မူးဒီးတၢ်

မၤန့ၢ်တၢ်ဆဲးကသံၣ်ဒီးသဒၢအဂီၢ်အယိလီၤ.

တၢ်ဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤလၢကမၤဂ့ၤထီၣ်နဖိအတၢ်ဒိသ့ၣ်ဒီးသးအပတီၢ်

အပူၤကွီၣ်တန့ၣ်လံာ်တၢ်ကစီၣ် ဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤလၢကမၤစၢ တၢ်သိၣ်လိမိသၣ်လၢတၢ်ဒိသ့ၣ်ဒီးသ

းအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. Dr. Michele Borba ဟ့ၣ်ကူၣ်လၢတၢ်ကွဲမုၢ်ဖိသၣ်လၢကဆိမိၣ်ကွၢ်လီၤအနီၢ်ကစၢ

အသးလၢတၢ်လဲၤခိဖျိဘၣ်တၢ်အိၣ်မုၢ်အိၣ်ဂဲၤလၢတၢ်အိၣ်သးလၢအဝဲသ့ၣ်တလဲၤခိဖျိ

ဘၣ်နီၤတၢ်အိၣ်မုၢ်အိၣ်ပုၤကွီၣ်, ဒီးအန့ၣ်ဝဲၤနီၤဟ့ၣ်လီၤအဝဲသ့ၣ်တဖၣ်ခိဖျိတၢ်တုၤတၢ်ဂီၤ

မုတမ့ၢ် ကွဲးလံာ်ဘၣ်ယးတၢ်လၢအဝဲသ့ၣ်ဆိကမိၣ်ဘၣ်ယးဒီးတၢ်အံၤန့ၣ်တက့ၢ်.

တၢ်အံၤကမၤစ့ၢ်ကိးတၢ်ဆိကမိၣ်အဂုၤတခါလၢကမၤပဖိလဲၤခိဖျိဘၣ်တၢ်အိၣ်သးနီၢ်နီၢ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

အဒိပုၤကိးပဖိအပူၤလၢတၢ်အိၣ်ဒီးဟံၣ်ဖိတၢ်အိၣ်တၢ်ဆိးအလီၢ်, ဖိသ့ၣ်တၢ်ဒုးယာ်အလီၢ်, မုတမ့ၢ် ပုၤကွၢ်ထွဲပုၤသးပုၤအလီၢ်တက့ၢ်.

ပုၤတဂၤဟ့ၣ်ဖိသ့ၣ်ဒီးတၢ်လဲၤခိဖျိတဆဲးတက့ၢ်လၢတၢ်အိၣ်ဒီးကွၢ်ဂီၤတလၢတၢ်ပုၤခိဖျိအဝဲသ့ၣ်ဖျိထီၣ်တၢ်ကးဘၢဖဲ,

ဆုၣ်နီၤလၢလီၤဆုၣ်နီၤပၢ်ပုၤဒီးအပူၤ, မုတမ့ၢ် တဘၣ်စူးကဲအဝဲသ့ၣ်အကလုာ်လၢတၢ်ဆၢကတီၢ်တဖၣ်ဖိအတီၢ်ပုၤန့ၣ်လီၤ.

ဖဲတၢ်ဟ့ၣ်တၢ်လဲၤခိဖျိဝဲအလီၢ်, တၢ်အံၤကမၤစ့ၢ်တၢ်အဂုၤလၢဖိသ့ၣ်အဂီၢ်လၢကကတီၢ်တၢ် မုတမ့ၢ် ကွဲးတၢ်ဘၣ်ယးဒီးတၢ်အံၤတၢ်ကွီၣ်, သံက့ၢ်

အဝဲသ့ၣ်လၢမ့ၢ်အဝဲသ့ၣ်အတၢ်ထံၣ်တၢ်ဆိကမိၣ်အံၤ မ့ၢ်တၢ်တမံၤ မုတမ့ၢ် လီၤဆိဒီးတၢ်လၢအဝဲသ့ၣ်ဆိမိၣ်ဝဲတက့ၢ်. Dr. Borba

ဟ့ၣ်ကူၣ်လၢန့ၣ်ကတၢ်ကွၢ်ဒီး မၤတၢ်ဒီးနဖိလၢအဝဲသ့ၣ်ကအိၣ်ဒီး တၢ်ဆိကမိၣ်တၢ်ထံၣ်အကတၢ်ဒၣ်လံာ်သ့ၣ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်အံၤကမၤစ့ၢ်ကိးတၢ်ဆိကမိၣ်အဂုၤတခါလၢကမၤပဖိလဲၤခိဖျိဘၣ်တၢ်အိၣ်သးနီၢ်နီၢ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. အဒိပုၤကိးပဖိအပူၤလၢတၢ်အိၣ်ဒီးဟံၣ်ဖိတၢ်အိၣ်တၢ်ဆိးအလီၢ်, ဖိသ့ၣ်တၢ်ဒုးယာ်အလီၢ်, မုတမ့ၢ် ပုၤကွၢ်ထွဲပုၤသးပုၤအလီၢ်တက့ၢ်. ပုၤတဂၤဟ့ၣ်ဖိသ့ၣ်ဒီးတၢ်လဲၤခိဖျိတဆဲးတက့ၢ်လၢတၢ်အိၣ်ဒီးကွၢ်ဂီၤတလၢတၢ်ပုၤခိဖျိအဝဲသ့ၣ်ဖျိထီၣ်တၢ်ကးဘၢဖဲ, ဆုၣ်နီၤလၢလီၤဆုၣ်နီၤပၢ်ပုၤဒီးအပူၤ, မုတမ့ၢ် တဘၣ်စူးကဲအဝဲသ့ၣ်အကလုာ်လၢတၢ်ဆၢကတီၢ်တဖၣ်ဖိအတီၢ်ပုၤန့ၣ်လီၤ. ဖဲတၢ်ဟ့ၣ်တၢ်လဲၤခိဖျိဝဲအလီၢ်, တၢ်အံၤကမၤစ့ၢ်တၢ်အဂုၤလၢဖိသ့ၣ်အဂီၢ်လၢကကတီၢ်တၢ် မုတမ့ၢ် ကွဲးတၢ်ဘၣ်ယးဒီးတၢ်အံၤတၢ်ကွီၣ်, သံက့ၢ် အဝဲသ့ၣ်လၢမ့ၢ်အဝဲသ့ၣ်အတၢ်ထံၣ်တၢ်ဆိကမိၣ်အံၤ မ့ၢ်တၢ်တမံၤ မုတမ့ၢ် လီၤဆိဒီးတၢ်လၢအဝဲသ့ၣ်ဆိမိၣ်ဝဲတက့ၢ်. Dr. Borba ဟ့ၣ်ကူၣ်လၢန့ၣ်ကတၢ်ကွၢ်ဒီး မၤတၢ်ဒီးနဖိလၢအဝဲသ့ၣ်ကအိၣ်ဒီး တၢ်ဆိကမိၣ်တၢ်ထံၣ်အကတၢ်ဒၣ်လံာ်သ့ၣ်န့ၣ်လီၤ.



တၢ်လၢကမၤအသးဆူမံၣ်ညါတဖၣ်

မုၢ်လွၢ်န့ၣ်, လါအီးကထိဘၢ် 17

ကွီၣ်တအိၣ်, တၢ်ဂီၢ်ထီၣ်သီကွီၣ်ပုၤအကတီၢ်

မုၢ်ယံၢ်န့ၣ်, လါအီးကထိဘၢ် 18

ကွီၣ်တအိၣ်, တၢ်ဂီၢ်ထီၣ်သီကွီၣ်ပုၤအကတီၢ်

မုၢ်တန့ၣ်, လါအီးကထိဘၢ် 21

ကွီၣ်တအိၣ်, တၢ်ဂီၢ်ထီၣ်သီကွီၣ်ပုၤအကတီၢ်

မုၢ်ယံၢ်န့ၣ်, လါအီးကထိဘၢ် 25

တၢ်ဆဲးကသံၣ်ဒီးသဒၢတိးကူကလီၤ, 12:00-6:00, CLC

မုၢ်လွၢ်န့ၣ်, လါအီးကထိဘၢ် 31

Halloween Parade, 1:30

မိၢ်ပၤဒီးကိၣ်ဖးစံးဩၣ်တဖၣ်

ကိးမုၢ်ယံၢ်န့ၣ်ဂီၤခိန့ၣ်မိၢ်ပၤတဖၣ်အိၣ်ဒီးတၢ်အံၤတၢ်ယာ်လၢကမၤလီၤန့ၣ်တၢ်ဘၣ်ယးတၢ်ကူၣ်ဘၣ် ကွီၣ်တအိၣ်အဂီၢ်ကွီၣ်, ထံၣ်လိာ်သးဒီးကွီၣ်ဒီးပုၤမၤတဖၣ်တဖၣ်, ဒီးကတီၢ်သကိးတၢ်ဂုၤတၢ်ဂီၤကွီၣ် လၢအဆူဒိၣ်တဖၣ်လၢအဝဲသ့ၣ်အဖိတၢ်မၤလိတၢ်လဲၤခိဖျိတဖၣ်အပူၤန့ၣ်လီၤ.

ပက့ၢ်မ့ၢ်ဘၣ်န့ၣ်လၢနကဟဲဖဲမုၢ်ယံၢ်န့ၣ်, လၢနကနီၤလီၤပၢ်ယုၣ်လၢတၢ်တၢ်ပိၣ်တဲ သကိးတဖၣ်ဆဲးအပူၤန့ၣ်လီၤ.ပကထံၣ်လိာ်သးဝဲ 8:15

ဖဲပုၤတတၢ်မၤလိၣ်ထီၣ်အဒၢနီၣ်ဂံၢ် 182 အပူၤလီၤ. နမ့ၢ်လိာ်ဘၣ်တၢ်မၤစၢလၢတၢ်ယုထီၣ်တၢ်လီၤတၢ်ကွီၣ်အံၤန့ၣ်, ပဲၤဒၢပုၤမၤတဖၣ်တဖၣ် ကသးပုၤလၢကဒုးန့ၣ်ဘၣ်န့ၣ်ဒီးတၢ်လီၤလၢအဘၣ်န့ၣ်လီၤ.

ပကထံၣ်လိာ်သးဝဲတၢ်လီၤဝဲန့ၣ်ညါ

ကွီၣ်ပုၤတတၢ်ကိၣ်ကးကရၢ

ကွီၣ်ပုၤတတၢ်ကိၣ်ကးကရၢ (SCC) ကထံၣ်လိာ်သးတလၢတၢ်ဘျီလၢ CLC အပူၤန့ၣ်လီၤ. SCC တၢ်အိၣ်ဒိၣ်တဖၣ်တၢ်ဆိးထီၣ်ဆိလၢကမၤအဂီၢ်လီၤ.

ပိာ်ထွဲထီၣ် မုတမ့ၢ် မၤတၢ်မၤသကိးဒီး Mountain View

လၢပုၤတတၢ်ကစီၣ်အဖိခိၣ်

Facebook: @MountainViewSLC.

Twitter: @mtviewlibrary.

ပမုၢ်လၢလၢပထံၣ်ဘၣ်လၢန့ၣ်လီၤပိာ်ထွဲပမံ, ဒီးပမုၢ်လၢလၢန့ၣ်ကကွဲ မုၢ်နတၢ်သကိးတဖၣ် ဒီးဟံၣ်ဖိယိဖိတဖၣ်လၢကလူပိာ်ထွဲပမံစ့ၢ်ကိးန့ၣ်လီၤ.

ပုၤတတၢ်မၤလိၣ်ထီၣ်တၢ်မၤလိတဖၣ်

ပုၤတတၢ်မၤလိၣ်ထီၣ်ဟ့ၣ်လီၤ. တၢ်မၤလိအါမးလၢကွီၣ်ဖိဒီးပုၤဒိၣ် တုာ်တဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

ဝံသးစူပတုာ်ဖဲပုၤတတၢ်မၤလိၣ်ထီၣ်ဝဲဒၢမး လၢကမၤန့ၢ် အလံာ်န့ၣ်လံာ်လါန့ၣ်တက့ၢ်.

တၢ်ကွဲမုၢ်ဘၣ်ပုၤကိးဂၤဒီးလၢအိၣ်လၢပုၤတတၢ်အပူၤ လၢကဆဲးလီၤမံၤလၢ တၢ်မၤလိတဖၣ်အဂီၢ်လီၤ.

